
Ji.' 5^'41?^11 
^'-'5?H"c 

fs.'#,f#*='

co or 5 n r e sru psrr n e,.A?"",1[T srne lrea ns Ko c sAv EzA
odriane 22. studenog 2O14.

Hypo Centar Zagreb

Sjednica je zapoiela u 10 sati.

Na sjednici su prisutni predstavnici dlanova Skupstine:
SK 3D Medvednica (Damir Koniar), SK Bjelovar (Rafael Bartol), SK Brinje
(Robert Brnad), SK Cekin (Damir Kolarek ), SK Croatia (Marijan Turudii), SK
Dubrava (zamjenski-I5tvan Luiii), SK Frankopanski strjelidari (Igor Orlii),
SK Glina (Robert Potrkaf), SK Grebengradski streliiari (Davor pejnovid), SK
Grofovi Konjski (Nenad StaUet<1, SK Koros (Goran penjin), SK Kuna (Dario
Maroievii), SK Minerva (Vjekoslav Sakai), SK Prelog (Draiko Mihinjad), pSK
Zagreb 1955 (Darko eiZmet<;, SK Rijeka (Velibor Mitrovi6), SK Saponta 

'
(Anclelko Praskalo), SK Sesvete (zamjenski-Darko GeSpaher), SK Sisak
(Davorka Sipu5), SK Siscia-Sisak (Boris Savii), Strelidarski savez primorsko-
goranske.Zupanije (Dorijan Modini6), Strelidarski savez VaraZdinske Zupanije
(BoZena Simek-Suplika), SK Sunja (Miro Srnec), SK Tomislav (Ivica Sporii) i
Zagrebaiki streliiarski klub (Marko Dragutin Juranii).
Odsutni:
SK Zadar, SK 3D Croatia, SK Ajkule, SK Agram, SK Bosut, SK Granidar, SK
Istra, SK Jadran, SK Katarina Zrinska, SK Koprivnica, SK Kroatan, SK Maura
kal, SK Muljava, SK Naiice, SK Oroslavje, SK Samobor, SK Streliiari RuZice
Grada, SK tjelesnih invalida Kuna, Strelidarski savez Sisae ko-moslavadke
2upanije, SK Split i SK Winetou.
Sjednici su prisustvovali glavni tajnik saveza Kre5imir iadez, koordinatorica
olimpijskih programa Andrea Vrbik, Ana Zitnik, Ivo Raafa.
Sjednicom je predsjedavao Darko Uidl predsjednik HSS-a.
Jednoglasno je izabrana Verifikacijska komisija u sastavu: Zdenko Videc
Dorijan Motini6 i KreSimir Babok.

Predsjednik verifikacijske komisije Zdenko Videc izlozio je kako je komisija
ustanovila je da od 47 dlanova s pravom glasa svoje predstavnike u skupstini
ima 24,Sto je natpolovidna ve6ina te Skup5tina ima kvorum.
Predsjednik Darko Uidl naglasio je da sve odluke koje se donesu s 13 glasova
predstavljaju natpoloviinu vedinu i valjane su.

Verificirani su jednoglasno svi zamjenski predstavnici klubova sukladno il. 31
Statuta HSS.

U radno predsjedniStvo Skupitine imenovani su uz predsjednika saveza,
Marijan Turudii i DraSko Mihinjad, jednoglasno.

Za zapisnidarku predlozena ie Ana 2itnik i prijedlog je jednoglasno prihvaien.



Za ovjerovitelja zapisnika predloZeni su Marko Juranii te Darko Geipaher.
Prijedlog je prihvaden s jednim glasom protiv.

Usvojen je zapisnik prethodne skup5tine od 24. t1-. 2072. uz opasku
KreSimira Baboka da se SK BudinSdina ne pojavljuje na listi primljenih u
dlanstvo ni u popisu prisutnih, sto 6e biti ispravljeno.

Predsjedavajudi Darko Uidl predloZio je Dnevni red iz poziva i otvorio
raspravu:
1. Prijem novih dlanova
2. Prijedlog brisanja iz dlanstva HSS-a
3. Financijsko izvje5de HSS-a za 2072. i 2013. godinu
4. Izvje56e Nadzornog odbora
5. Izvjeiie Predsjednika Saveza
6. Razrjeienje iizbor novog dlana Upravnog odbora
7. Plan i program za 2075.
8. Izvje56e sa Svjetskog prvenstva u poljskom strelitarstvu
9. Razno

Davor Pejnovii predloZio je da se todka 3. predloZenog Dnevnog reda razdvoji
na2todkeito:
3a. Financijsko izvje56e HSS-a za 2012. godinu
3b. Financijsko izvje5ie HSS-a za 2013. godinu

Igor Orli6 predlo2io je da se toika 4. preimenuje u:
4. Izbor ili dopuna dijela Nadzornog odbora.

BoZena Simek Suplika predloZila je toEke dnevnog reda koje bi trebale uii u
Dnevni red:
IzvjeS6e stegovnog povjerenstva
Izvje56e povjerenstva za tehnidka pitanja
Izvje56e povjerenika za razvoj
IzvjeS6e povjerenika za sudenje
Izvje56e izbornika juniorske reprezentacije

Predsjednik je konstatirao a se u Statutu ne spominje obveza izvjeitavanja
povjerenika 

-na Skupitini saveza
Gcla Simek Suplika predloZila je izmjenu Statuta.

Igor Orlii navodi kako u protekle 2 godine povjerenici nisu davali izvjeSia
Upravnom odboru sto je ranije bio obidaj.

Predsjednik konstatira da su jedno pojedina miSljenja, a drugo je ono ito
nalaZe Statut te da 6e sve to doii na red pri izmjeni i prilagodbi-Staiuta.

Boris Savi6 predlaZe dnevni red:
1. Izbor dlanova Nadzornog odbora
2. Izbor ilana Upravnog odbora
3. Razno



S napomenom da je potrebno izabrati dlanove Nadzornog i Upravnog odbora
te dozvoliti tim odborima da odrade svoj posao prije sazivanja nove
Sku p5tine.

Dorjan Modinii predlaZe dodavanje toike:
Financijsko izvjeSde Streliiarskog trening centra d.o.o.

Igor Orli6 predlaZe da se uvrsti todka dnevnog reda:
Financijski plan za 2015. za koji navodi da treba uz naiin flnanciranja
sadrZavati i podatke o tome na 5to Savez planira potroiiti novaana sredstva.

Darko Uidl konstatira da je plan obuhvaien toikom Plan i program za 2O75.

Predsjedavajuii Darko Uidl dao je novi prijedlog dnevnog reda:
1. Prijem novih f lanova
2. Prijedlog brisanja iz dlanstva
3. Financijsko izvje5ie za 2012. i 2013. godinu
4. Izvje56e Predsjednika
5. Razrjeienje i imenovanje novih dlanova Upravnog i Nadzornog odbora
6. Plan i program za 2OL5. godinu
7. Svjetsko prvenstvo u poljskom streliaarstvu
B. Razno

Davor Pejnovii ponovio je svoj zahtjev da se todka 3. predlo2enog Dnevnog
reda razdvoji na 2 toike te da se ne donosi u paketu izvjeiie.

Dra5ko Mihinjad postavlja pitanje ima li smisla raspravljati o nedemu Sto
Nadzorni odbor nije provjerio te nastavlja da o svemu moZemo raspravljati,
ali ne moZe se ni5ta prihvatiti idati na odluku Skupstini.

Boris Savi6 navodi da se sve odluke moraju verificirati prvo na Upravnom
odboru, te da na Upravnom odboru nisu verificirani zapisnici E-sjednice gdje
su usvojena Financijska izvje56a.

Predsjednik je istaknuo da je financijsko izvjeiie prihvaieno na Upravnom
odboru putem elektroniike po5te (E-sjednica) sa 6 glasova za i2 protiv te da
o svemu postoje elektronski zapisi.

Damir Kondar izjavljuje da je prijedlog prihva6en ako su donijete odluke sa 6
glasova za i 2 protiv. Navodi takoder da sadaSnji ilanovi Upravnog odbora
peru ruke, a flanovi su sadaSnjeg kao i prethodnog saziva.

Igor Orli( navodi da ne pokuSavaju oprati ruke, ali da po odluci Upravnog
odbora glasovanje na telefonskoj sjednici treba potvrditi na prvoj sljededo-j
sjednici Upravnog odbora.

Predsjednik je dodao da se ne radi telefonskim sjednicama nego o
elektronskoj posti ida postoji pisani trag.

Darko Ge5paher podrZava. _iznesen prijedlog Dra5ka Mihinjada o sazivanju
posebne.. skupitine s izvjeS6ima Nadzornog odbora o financijskom poslovanju
te izvje56e o financijskom poslovanju Streliiarskom trening tentra.



DraSko Mihinjai ponavlja kako se moZe o svemu raspravljati, ali se ne mogu
donositi odluke o tim izvje5dima.

Predsjednik je dodao kako se ne moZe Eekati tako dugo buduii da ie izvjeSde
od strane knjigovodstvenog servisa biti gotovo tek u travnju.

Predsjednik je dao novi prijedlog Dnevnog reda:
1. Prijem novih dlanova
2. Prijedlog brisanja iz ilanstva HSS-a
3. Izvje56e Predsjednika Saveza
4. Razrje5enje iizbor novih dlanova Upravnog iNadzornog odbora
5. Plan i program za 2OL5.
6. IzvjeS6e sa Svjetskog prvenstva u poljskom strelidarstvu
7. Razno
Dnevni red je prihva6en sa 16 glasova za te 6 suzdrZanih.

Ad.1. Prijem novih Elanova

Predsjednik je predloiio da se ilanovi saveza:
SK Granidar
SK Istra
SK Kroatan
SK Jadran
SK Koprivnica
SK Tjelesnih invalida Kuna
SK Split
SK Strelidari ruiice grada
Savez sisaf ko- moslavadke 2upanije
SK Winetou
prema odredbama Statuta bri5u iz dlanstva Saveza zbog nastalih dugovanja
starijih od dvije godine. Predsjednik je proiitao pismo kluba Jadran s
prijedlogom o izmjeni Statuta HSS-a u smislu dodavanja instituta
zamrzavanja dlanstva.
Prijedlog o brisanju iz dlanstva jednoglasno je prihvaien.
Prijedlog o zamjeni prve i druge todke dnevnog reda prihvaien je veiinom
g lasova .

Ad.2. Prijedlog o primanju novih Elanova

Prijedlog o primanju novih dlanova u Savez:
SK Navaho
SK Dalmacija
Vara2dinski strelidarski klub
te potvrdom prijema:
SK BudinSiina
SK 2minj
SK Streliiari grofa Jankovida
SK Sagita Libera



Nakon potvrde KreSimira eadeZa da su klubovi dostavili svu dokumentaciju
potrebnu za primanje u dlanstvo, prijedlog je jednoglasno usvojen.
Verifikacijska komisija utvrdila je da temeljem prethodno donesene odluke o
brisanju klubova iz ilanstva i prijema novih dlanova Skupstina broji 43 ilana.
Prisutnih je 26 tlanova te Skup5tina ima kvorum. Za donoSenje odluka
potrebno je 14 glasova.

Ad.3. IzvjeS6e Predsjednika Saveza o radu HSS

Predsjednik saveza Darko Uidl izvijestio je Skup5tinu o radu saveza u 2013.
godini. Te izneseno izvje5ie dao na raspravu.

Igor Orlii postavio je pitanje da li se predsjednik dr2i svega iznijetog u
izvjeSiu jer u njemu nisu vidljivi podatci o financijskom poslovanju STC-a.

Gda Simek Suplika postavila je pitanje 5to je napravljeno na poboljianju
reprezentacije, te za klubove od strane Saveza, da li su predviclena razvojna
sredstva te je dala nekoliko prijedloga.
Predsjednik Darko Uidl predloZio je da se prijedlozi dostave u pisanom obliku
Upravnom odboru na razmatranje. Takocler je navedena postavila pitanje tko
je osposobljen i koje su to ustanove za obrazovanje trenera. Na zamolbu
predsjednika obja5njenja o zakonskoj regulativi ovog pitanja dala je Andrea
Vrbik.

Darko CiZmek zamolio je BoZenu Simek Supliku da pozorno sluSa jer stalno i

uporno odbija razumna objaSnjenja koja su joj dana.

Damir Bartol je izjavio da i njega ovo pitanje interesira buduii da nakon
2017. godine nitko neie mo6i obavljati poslove trenera u klubu bez
Skolovanja.

Andrea Vrbik navodi kako je najniZa razina koju provodi akademija HOO i
sliine ustanove za osposobljavanje odraslih.

Andrea Vrbik predloZila je neka gda 5imek Suplika nazove inspekciju i njima
postavi ova pitanja. Za one koji je ne poznaju predstavila se i napomenula da
njene podatke mogu pronaii na internetu i zamolila ako nije neito jasno da ju
se slobodno nazove i upita o svim nejasnodama koje 6e sa zadovoljstvom
provjeriti i na njih odgovoriti.

Dra5ko Mihinjad upozorava da rje5avanje ovog sludaja nije predmet dnevnog
reda ida gubimo vrijeme te kako je jedno pitanje i odgovor, a drugo 20
minuta debate. Napominje da to treba biti tema zasebne toike te predlaze
nastavak sku pstine.

Zdenko videc konstatirao je da ne moze biti zadovoljan izvjesiem jer se
temelji na radu 5 izvanrednih mladih ljudi te postavio pitinje zatto se
izvjeSie nije vi5e bavilo stvarima unutar Hrvatske.

Dorijan MoEinid prigovorio je na formu izvjeSia jer se ne zna da li je to
izvje56e saveza ili Predsjednika Darka Uidla, te prigovara samo na formu ne
na sadrZaj.



Draienka Babok postavila je pitanje o obrazovanju trenera koje je zapodeto
davne 2009. godine te moguinosti da se dovrSi u skorijoj bududnosti.

Darko Uidl odgovorio je da je verificiran program za skolovanje osoba za
poslove trenera u strelidarstvu, a s Olimpijskom akademijom je postignut
dogovor o nastavku Skolovanja dim se kod njih ostvare tehnidki uvjeti te s
joS nekim Ustanovama za obrazovanje odraslih. Dogovori su u tijeku iodekuje
se otvaranje programa za obrazovanje za poslove trenera u skladu iu smislu
kako to dopuSta naSa zakonska legislativa.

Igor Orlii postavio je pitanje o mogudnosti sufinanciranja osposobljavanja na
Olimpijskoj akademiji.
Darko Uidl odgovorio da je to pitanje za Upravni odbor, suglasan je s takvim
prijedlogom ako za to bude financijskih sredstava.

Ad.4. Izbor novih Elanova UO i NO

Vezano uz imenovanje alanova Upravnog i Nadzornog odbora Predsjednik je
dao na glasovanje prijedlog o skraiivanju procedure (rok od 4 dana) za
podno5enje kandidature.
Prijedlog je prihvaien jednoglasno.

Nadalje, dano je na glasanje razrjeSenje Vladimira Sinceka s mjesta Elana
Upravnog.odbora. Odluka o razrjeienju Elanstva u Upravnom odboru
Vladimira Sinceka donijeta je jednoglasno.

Davor Pejnovit postavio je pitanje o razlozima davanja ostavke na 5to je
predsjedavajudi odgovorio kao je ostavka podnijeta iz osobnih razloga.

Boris Savi6 iznio je kako su dva dlana Nadzornog odbora podnijela ostavku
bez obrazloZenja 5 dana prije Skup5tine bez ijednog obavljenog nadzora.

Dra5ko MihinjaE navodi da davanje ostavke ne povlati nekakvu stegovnu
odgovornost ve6 se ubuduie treba voditi ratuna jako dobro koga se predlaZe i

bira .

Predsjedavajudi je dao prijedlog da se donese odluka o razrjeSenju Ivana
Mustapida i Darka Markovita duZnosti u Nadzornom odboru koja je donijeta s
3 glasa protiv i 3 suzdrZana dime je odluka prihvaiena.

Draiko Mihinjai konstatira da se moZe glasati samo za onoga tko je prihvatio
kandidaturu.

Predlo2eni su novi dlanovi Upravnog odbora do kraja mandata saziva:
Velibor Mitrovid te Damir Koniar.
PredloZeni su novi dlanovi Nadzornog odbora: Danijel Zugec i Zvonimir Vavro.
Jednoglasno je prihva6en prijedlog o glasovanju za nove ilanove Upravnog i
Nadzornog odbora na jednom glasaikom listi6u.



Verifikacijska komisija s predsjednikom Zdenkom Videcom iznijela je kako je
tajnim glasovanjem izabran dlan Upravnog odbora Velibor Mitrovii s 21
glasom. Damir Kondar je pribavio 6 glasova.

U Nadzorni odbor izabrani su Zvonimir Vavro s 26 glasova te Danijel 2ugec s
22 glasa.

Predsjedavaju6i Darko Uidl aestitao je novoizabranim dlanovima NO i UO.

Ad.5. Plan i program za 2OL5.

Poslije ditanja Plana i programa za 2QL5. Darko Uidl je dao izvjeiie na
raspravu nakon aega su postavljena sljede6a pitanja:
Sven Pavlakovi6 postavio je pitanje u vezi pravila izlaska na medunarodna
natjecanja na Sto je predsjedavajudi odgovorio kako HSS norme moZe
prilagodavati, ne mora biti fiksan broj trenera i natjecatelja koji odlaze na
nastupe, vei se kvota moZe prilagoditi. Za europska dvoranska i outdoor
natjecanja moZemo se kretati u dozvoljenom financijskom okviru. Ukupan
iznos koji dobivamo od HOO je ve6 tre6u godinu identidan, bez obzira na
zahtjeve HSS-a za izlazak na medunarodna natjecanja.

Svena Pavlakovida zanimalo je kako i tko odretluje broj sporta5a i koji su
kriteriji. Sto u sluiaju da vi5e itreliiara ispuca norme?

Darko Uidl odgovorio je da je to stvar UO. Zbog kratkog roka se (3 dana koji
je postavio HOO) moralo iii s navedenim rje5enjem, ali da kvote za pojedina
natjecanja nisu fiksne te da se mogu prilagodavati. Kvote za pojedina
natjecanja odreifuje izbornik.

Darko Ge5paher iskazao je primjedbu na prekratke rokove za objavu normi za
nastupe u reprezentaciji koje se trebaju znati puno ranije zbog organizacije
putovanja i financiranja kada klubovi podmiruju troSkove.

Darko Uidl naglasio je da nakon sto izbornik iznese norme, UO ih odobri i one
se objavljuju na stran ici.

Zdenko Videc iskazao je da moZemo primiti izvjeSie na znanje da je kao
takvo poslano prema HOO, ali nije niti jednom rijeii spomenut nacionalni plan
iprogram.
Iznio je primjedbu na kalendar natjecanja u 2015. pogotovo na termine
rezerviranih datuma u kalendaru, te izrazio neslaganje s natjecateljskim
kalendarom gdje je drZavno prvenstvo pomaknuto mjesec i pol dana unai.ug.

Predsjedavajuii Darko Uidl trazio je da se sve primjedbe i prijedlozi podnose
na Savez tijekom cijele godine, a ne samo na Skupstini.

Ad.6. Svjetsko prvenstvo u poljskom streliiarstvu.



Predsjedavajuii Darko Uidl proaltao je izvjeSie o poljskom streliiarstvu te dao
izvjeiie na raspravu.

Gda Simek Suplika prigovorila je slaboj medijskoj pokrivenosti Prvenstva.

Boris Savii zaduien za medije prije i tijekom Svjetskog prvenstva odgovorio
je da je napravljeno sve 5to se moglo, da se sve moglo pratiti na dva web
portala, te da su se prilozi vrtjeli na nacionalnim televizijama te ostalim
medijima, ali da je organizacijski bilo nemogu6e postidi viSe s obzirom na
okolnosti. Takoder smatra da je organizacija odradena vrhunski, ali tvrdi da
se da se moglo iviSe napraviti.

Gda Simek Suplika dala je prijedlog da se ubudu6e zaduZenja oko lokalnih
medija povjere klubovima.

Damir Kolarek ustvrdio je da klubovi iz VaraZdinske 2upanije nisu dobili poziv
za finale.
Zdenko Videc podsjetio je da je svima stigao e-mail da doclu podrZati
H rvatske natjecatelje.
Replicirao mu je Darko Ci2mek tvrdnjom da su i sami trebali doii na Svjetsko
prvenstvo iak i bez poziva.
Darko Uidl odgovorio je da su svi dlanovi HSS-a dobili poziv i da su na istoj
mailing listi kao iza ovu SkupStinu.

Ad.7. Razno

Igor Orli6 predloZio je da Nadzorni odbor u roku od 60 dana napravi uvid u
financijsko poslovanje Saveza.

Igor Sabljak postavio je pitanje o dokumentu u kojemu se spominje
Skup5tina odrZana 16. svibnja 2014. po kojemu je donesena odluka o pokridu
gubitaka iz 20L3. godine u iznosu od cca 34.000 kn.

Damira Bartola interesira dali je bila kakva skup5tina ili nije?

Igor Orli6 postavlja pitanje dali je tvrtka (STC) u minusu ili ne te da li je
aktivna i da li radi?

Boris Savi6 istide kako je javni dokument dostupan na internetu, kako je
,,STC" 16. svibnja 2014. iskazao izvje56e o gubitku 33.486,00 kuna kojega je
potpisao predsjednik Skup5tine, a dokument je javno dostupan na
Trgovaikom sud u.

Predsjedavajudi Darko Uidl zamolio je tajnika Kre5imira eadeia da detaljnije
pojasni financijske i rafunovodstvene odnose u "STC"-u.

Kre5imir eadeZ, glavni tajnik Saveza, napomenuo je kako treba razlikovati
skupStinu HSS i Skup5tinu ,,STC". Objasnio je da je u navedenom dokumentu
spomenuta Skup5tina tvrtke Streliiarski trening centar, a ne HSS-a te da je
knjigovodstvena tvrtka Knjiging napravila izvjeitaje za devet mjeseci, a
tvrtka Mazars za ostatak godine ipredala dokumente u Poreznu upravu.



Nadalje, istaknuo je da je dobit prije oporezivanja za 2012. bila cca 173.000
kn, te da je porez na dobit iznosio cca 36.000 kn. U 2013. godini tvrtka nije
bila aktivna, a pladen je porez na dobit iz 2Ot2. godine te je iz tog razloga
tvrtka STC ostvarila gubitak tekuieg razdoblja u 2013. godini. Na dokumentu
gdje se spominje Skupitina STC-a istaknuto je da 6e se iskazani gubitak
teku6eg razdoblja iz 2013.-e godine pokriti bududim poslovanjem, jer bi bilo
kakva druga odluka automatski povlaEila stedaj druStva. .,STC" nije u
financijskom minusu, u spomenutoj godini se nalazi posudba od 95.000,00
kuna 5to je posudba Glavnog tajnika HSS direktoru,,STC". Ne radi se o tome
da nema novca na radunu ved da nije bilo prometa 2013. godine, te da te
godine,,STC" nije bio blokiran. Razlog nerazumijevanja je u razlici financijskih
i radunovodstvenih podataka, a vaZno je to da je odnos gubitak - dobitak
nastao jedino zbog neaktivnosti u odnosu na prethodnu godinu.
Navodi takoder da se u narednom vremenu treba definirati drustvenim
ugovorom tko je flan skupstine. Razrada se treba napraviti u Statutu HSS i

Druitvenom ugovoru ..STC".

Igor Orlii navodi kako Skup5tina HSS mora znati tko upravlja trgovaikim
druStvom,,STC'.

Predsjedavaju6i Darko Uidl zatraZio je oiitovanje radunovodstvene tvrtke za
skupStinu druStva ,,STC" u kojemu je navedeno da je operativno nemoguie
sazivati SkupStinu HSS za pitanja iz djelokruga rada trgovaikog dru5tva.

Damir Kolarek navodi da nije regularno da predsjednik saveza bude ijedini u
Skupitini druStva, vei da to treba HSS odrediti.

Predsjedavajudi g. Darko Uidl napomenuo je kako ne 2eli umjesto SkupStine
(..STC") donositi odluke i stavljati si nepotreban posao te da se te stvari
trebaju definirati Statutom koji 6e biti u izradi u sljede6em razdoblju.

Zdenko Videc predloZio je da se donese odluka o uvr5tenju povjerenidkih
izvjeSia na sljededoj Skup5tini koja je donesena jednoglasno.

Na prijedlog predsjedavajuieg jednoglasno je donesena odluka o obvezi
Nadzornog odbora da u roku od 60 dana sastavi izvjeSie o financijskom
poslova nju Saveza.

Na kraju skupStine Marijan Turudii osvrnuo se na Svjetsko strelidarsko
prvenstvo u poljskom strelidarstvu odrZanom u Zagrebu istaknuv5i da je to
bila najveda strelidarska predstava u RH do sada, te da je organizacija
odradena vrhunski, a postignuti rezultati vrijedni divljenja. Dosta je ljudi
prisutno koji su radili punih 10 dana po svakakvom vremenu, te Zeli istaci i
pohvaliti te ljude, zahvaljuje se svima u radnoj ekipi i volonterima. Veliki je
posao odraden ivelika zahvala svima koji su sudjelovati.

Zdenko Videc iestita radnoj ekipi na uspjehu.

Predsjedavajudi je urudio dvije diplome - Alenu Remaru i Cvijetoslavu
Zormanu za zavr5en trening kamp u Ljubljani, Slovenija.



Drugi je certifikat dodijeljen Nini Herceg za zavrien seminar i poloZen ispit za
omladinskog suca Svjetske streliiarske asocijacije (WA).

Predsjedavajuii Darko Uidl je time zatvorio sjednicu i zahvalio se na
sudjelovanju te pozvao na narednu koja ie se ubrzo odrZati.

Sjednica je zavrSena u 16 sati.

U Zagrebu, 21. prosinca 2015.

Zapisniiarka:


